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Bye-bye. Бувай. / Па-па.

Good afternoon. Добрий день.

Goodbye. До побачення.

Good evening. Добрий вечір.

Good night, guys. Доброї ночі, хлопці.

Good morning. Доброго ранку

Have a nice day. Гарного дня.

Hello. Привіт.

Hey! What’s up? Гей! Як справи?

Hey guys! What’s new? Гей, хлопці! Що нового?

See ya, bye-bye! До зустрічі, бувай!

See you later. Побачимось.

See you next time. Побачимось наступного разу.

January січень

February лютий

March березень

April квітень

May травень

June червень

July липень

August серпень

September вересень

October жовтень

November листопад

December грудень

spring весна

summer літо

autumn (Br.) / fall (Am.) Осінь (Бр.) / Осінь (Ам.)

winter зима



minus мінус

plus плюс

times разів

divided by поділені на

equals дорівнює

It’s an apple. Це яблуко.

apple яблуко

cat кіт

dark темний

egg яйце

elephant слон

fat жир

It is a girl. Це дівчина.

girl дівчина

hat капелюх

igloo іглу

jam варення/джем

kite повітряний змій

lamb баранина

M is for mouse. М – це миша.

mouse миша

niece племінниця

octopus восьминіг

peace мир

queen королева

rose троянда

This is my sister. Це моя сестра.

sister сестра

shark акула

snake змія

spider павук

table стіл

unicorn одноріг



vest жилетка

west захід

whale кит

xylophone ксилофон

zoo зоопарк

blue синій

black чорний

brown коричневий

yellow жовтий

green зелений

grey сірий

orange помаранчевий

pink рожевий

purple пурпуровий

red червоний

violet фіолетовий

white білий

The board is white. Дошка біла.

The book is violet. Книга фіолетового кольору.

The calculator is grey. Калькулятор сірого кольору.

Check the answers! Перевірте відповіді!

Close your books! Закрий свої книги!

Come here! Підійди! / Ходи сюди!

The desk is brown. Письмовий стіл коричневий.

The eraser is green. Гумка зелена.

Don’t forget your homework! Не забувайте домашнє завдання!

Give me your homework! Дай мені свою домашню роботу!

Look at the picture! Подивіться на малюнок!

The notebook is purple. Блокнот пурпурового кольору.

The pen is blue. Ручка синього кольору.

The pencil is yellow. Олівець жовтий.

The pencil case is orange. Пенал помаранчевого кольору.



The ruler is pink. Лінійка рожева.

The sharpener is red. Стругачка червоного кольору.

How do you spell it? Як ти вимовляєш це?

Speak English! Говоріть англійською!

Watch the video! Дивіться відео!

board дошка

book книга

calculator калькулятор

chair стілець

to check перевіряти

to close закрити

to come приходити

computer комп’ютер

crayon крейда

desk письмовий стіл

dictionary словник

eraser гумка

to forget забути

to give давати

glue клей

highlighter маркер для виділення тексту

to look дивитись

map мапа

marker маркер

mobile phone мобільний телефон

notebook зошит

to open відкривати

pen ручка

pencil олівець

pencil case пенал

to remember пам’ятати

ruler лінійка

schoolbag портфель

scissors ножиці



sharpener стругачка

to sit down сідати

to spell вимовляти

to speak розмовляти

to work працювати

to watch дивитися

My teacher is American. Мій учитель американець.

He is British. Він британець.

I am Czech. I speak Czech. Я чех. Я розмовляю чеською.

I am from the Czech Republic. Я із Чехії.

We aren’t from France. Ми не з Франції.

He isn’t from Germany. Він не з Німеччини.

American американська

Australia Австралія

Australian австралійська

Austria Австрія

Austrian австрійська

British британська

Canada Канада

Canadian канадська

China Китай

Chinese китайська

Czech чеська

the Czech Republic Чехія

France Франція

French французька

German німецька

Germany Німеччина

India Індія

Indian індійська

Poland Польща

Polish польська

Slovak словацька



Slovakia Словаччина

Spain Іспанія

Spanish іспанська

the United Kingdom of Great Britain and Northern IrelandСполучене Королівство Великої Британії та Північної Ірландії

the USA США

age вік

When is your birthday? Коли твій день народження?

birthday день народження

country країна

city місто

What’s your first name? Як тебе звати?

last name прізвище

What languages do you speak? Якими мовами ти розмовляєш?

languages мови

What is your nationality? Яка твоя національність?

nationality національність

to be on the computer перебувати за комп’ютером

I love cooking. Я люблю готувати.

to cook готувати

to cycle циклічно рухатися

I like dancing. Мені подобається танцювати.

to dance танцювати

to do sports займатися спортом

to do gymnastics займатися гімнастикою

to do athletics займатися легкою атлетикою

I don’t like drawing. Я не люблю малювати.

to draw малювати

to go shopping ходити по магазинах

I hate inline skating. Я ненавиджу катання на роликових ковзанах.

to inline skate кататися на роликових ковзанах

to listen to music слухати музику

to make videos створювати відео



basketball баскетбол

floorball флорбол

football футбол

ice hockey хокей

tennis теніс

table стіл

tennis теніс

volleyball волейбол

the piano фортепіано/піаніно

the guitar гітара

the flute флейта

to play PC games грати в ігри для ПК

to read books читати книги

to ride a horse їздити верхи

to sing співати

to swim плавати

to watch TV дивитись телевізор

to write писати

art room художня кімната

The library is between the lab and the gym.Бібліотека розташована між лабораторією і спортзалом.

between між

boys’ dressing room гардеробна для хлопчиків

boys’ toilet туалет для хлопчиків

cafeteria кафетерій/їдальня

There isn’t a car park. Тут немає автостоянки.

car park паркінг

There are ten classrooms. Тут десять класних кімнат.

classroom класна кімната

computer room комп’ютерний зал

There is a lab on the first floor. На першому поверсі є лабораторія.

first floor перший поверх



girls’ dressing room гардеробна для дівчат

girls’ toilet туалет для дівчат

There is a hall on the ground На першому поверсі розташований зал.

floor поверх

ground floor перший поверх

This is a guitar. Це – гітара.

guitar гітара

gym спортзал

hall зал

lab лабораторія

I love learning English. Я люблю вивчати англійську мову.

to learn вчити

The toilet is opposite the library. Туалет навпроти бібліотеки.

library бібліотека

main entrance головний вхід

music room музична кімната

The PC room is next to the lab. Комп’ютерна кімната розташована поруч із лабораторією.

next to поруч із

The toilet is opposite the library. Туалет навпроти бібліотеки.

opposite навпроти

This is the plan of our school. Це план нашої школи.

plan план

piano фортепіано

There is a classroom on the second floor. На другому поверсі є класна кімната.

second floor другий поверх

Our school is the same. Наша школа така сама.

the same так само

theatre театр

Our teacher is teaching. Наш учитель навчає.

to teach вчити

aunt тітка

I haven’t got a brother. У мене немає брата.

brother брат



children діти

cousin двоюрідний брат

They have got one daughter. У них одна дочка/донька.

daughter дочка/донька

father/daddy батько/тато

granddaughter онучка

grandfather/grandpa дідусь/дід

grandmother/grandma бабуся/баба

grandparents бабуся і дідусь

grandson онук

parents батьки

husband чоловік

mother/mum мама/матуся

sister сестра

son син

uncle дядько

wife дружина

They are divorced. Вони розлучені.

divorced розлучений

half-brother зведений брат

half-sister зведена сестра

stepbrother зведений брат

stepfather вітчим

stepmother мачуха

stepsister зведена сестра

EYES: ОЧІ:

brown карі/коричневі

blue сині

dark темні

green зелені

HAIR COLOUR: КОЛІР ВОЛОССЯ:

black чорний



blond блонд

brown коричневий

dark темний

grey сірий

red червоний

white білий

HAIR LENGTH: ДОВЖИНА ВОЛОССЯ:

long довге

short коротке

shoulder-length довжина до плечей

HAIR TYPE: ТИП ВОЛОССЯ:

curly кучеряве

straight пряме

wavy хвилясте

She wears glasses. Вона носить окуляри.

glasses окуляри

beard борода

He has got a moustache. Він має вуса.

moustache вуса

tattoo татуювання

chubby пухкенька

fat справний

medium-height середній зріст

slim стрункий

short короткий

tall високий

thin тонкий

intelligent розумний

She is beautiful. Вона прекрасна.

beautiful гарний

a bit трохи

I am quite tall. Я досить високий.



quite цілком/досить

the eldest of старший з

the youngest of наймолодший з

sweet солодкий

bright яскравий

soft м’який

shy сором’язливий

timid боязкий

in her opinion на її думку

first спочатку

then потім

afterwards потім

finally нарешті

John is at school. Джон у школі.

be at school бути в школі

be at work бути на роботі

Tom brushes his teeth. Том чистить зуби.

brush my teeth чистити зуби

check my phone перевір мій телефон

come home приходь додому

Jane does homework. Джейн виконує домашнє завдання.

do homework виконувати домашнє завдання

do my hair роби мені зачіску

have/eat breakfast поснідати/снідати

Peter has dinner. Петро обідає.

have/eat dinner пообідати/обідати

have/eat lunch пообідати/обідати ланч

have a shower приймати душ

get dressed одягатися

go to bed лягати спати

Andrew goes to school. Андрій ходить до школи.

go to school йти до школи

get up вставати



leave home йти з дому

make my bed застеляти ліжко

pack my bag пакувати сумку

play football грати у футбол

My sister studies maths. Моя сестра вивчає математику.

study вивчення

wake up прокидайся

wash my face вмиваюся

DAYS: ДНІ:

Monday понеділок

Tuesday вівторок

Wednesday середа

Thursday четвер

Friday п’ятниця

Saturday субота

Sunday неділя

art мистецтво

We have biology every Friday. Кожної п’ятниці у нас біологія.

biology біологія

business studies бізнес-дослідження

civics, social, громадянська, соціальна,

political education політична освіта

chemistry хімія

drama драма

French французька

geography географія

history історія

home economics домогосподарство

We have IT on Wednesdays. У нас ІТ по середах.

IT IT/інформаційні технології/інформатика

natural studies природознавство

maths математика

My favourite subject is music. Мій улюблений предмет – музика.



music музика

PE фізкультура

physics фізика

religion релігієзнавство

education освіта

science наука

double period подвійний період/термін

always завжди

usually зазвичай

often часто

sometimes іноді

never ніколи

I play football once a week. Я граю у футбол раз на тиждень.

once один раз

twice двічі

literature література

Mary goes to the drama club. Мері ходить у драматичний гурток.

drama club драматичний клуб

actor актор

Tom writes poems. Том пише вірші.

poem вірш

team команда

to practise практикувати

advice порада

boyfriend хлопець

I am preparing for a championship. Готуюся до чемпіонату.

championship чемпіонат

character характер

chat about говорити про

Jean goes to college. Жан іде до коледжу.

college коледж



focus on сфокусуватися на

girlfriend дівчина

honest чесний

She has a lot of medals. У неї багато медалей.

medal медаль

She is an ordinary girl. Вона звичайна дівчина.

ordinary звичайний

Jean performs in the theatre. Жан виступає у театрі.

perform виконувати

apartment (Am.)/flat (Br.) квартира (Ам.)/квартира (Бр.)

There is a backyard behind the house. За будинком є ​​задній двір.

backyard задній двір

balcony балкон

There are two bathrooms in our flat. У нашій квартирі дві ванні кімнати.

bathroom ванна кімната

bedroom спальня

cellar льох

children’s room дитяча кімната

dining room їдальня

There are four rooms downstairs. Внизу чотири кімнати.

downstairs внизу

My room is on the first floor. Моя кімната на першому поверсі.

first floor перший поверх

garage гараж

garden сад

The kitchen is on the ground floor. Кухня на першому поверсі.

ground floor перший поверх

hall зал

kitchen кухня

living room вітальня

playroom ігрова кімната

stairs сходи

The study is upstairs. Робочий кабінет нагорі.



study вивчати

terrace тераса

toilet туалет

upstairs нагорі

The armchair is next to the sofa. Крісло поруч із диваном.

armchair крісло

bathtub ванна

I have toys under the bed. У мене під ліжком іграшки.

bed ліжко

bedside table стіл біля ліжка

bookshelf книжкова полиця

There is a carpet in my room. У моїй кімнаті є килим.

carpet килим

chair стілець

chest of drawers комод із ящиками

The couch is comfortable. Диван є зручним.

couch диван

kitchen кухня

cupboard шафа

desk письмовий стіл

The fireplace is new. Камін новий.

fireplace камін

The fridge is in the kitchen. Холодильник розміщений на кухні.

fridge холодильник

lamp лампа

mirror дзеркало

rug килимок

The shelf is on the wall. Полиця висить на стіні.

shelf полиця 

There is a shower on the right. Праворуч є душ.

shower душ

sink раковина

The sofa is in the middle of the room. Диван стоїть посередині кімнати.



sofa диван

wardrobe гардероб

There is a basin on the left. Зліва є умивальник.

basin басейн

The living room is airy. Вітальня є просторою.

airy повітряний/просторий

beautiful гарний

clean чистий

The new sofa is comfortable. Новий диван є зручним.

comfortable зручно

cool круто

Our room is really cosy. Наша кімната справді затишна.

cosy затишно

large великий

modern сучасний

nice милий/чудовий

pleasant приємний

The village is quiet. У селі спокійно.

quiet спокійно

small маленький

spacious просторий

The flat is well-furnished. Квартира добре умебльована.

well-furnished добре мебльований

bad habits шкідливі звички

chores домашні обов’язки

I don’t have to cook. Мені не треба готувати.

to cook готувати

to do the cooking займатися приготуванням їжі

to do the gardening займатися садівництвом

to do the ironing зайнятися прасуванням

to do the laundry прати білизну

You mustn’t eat in bed. Ви не повинні їсти в ліжку.



to eat in bed їсти в ліжку

I have to feed the dog. Я маю нагодувати собаку.

to feed the dog годувати собаку

to make a mess чинити безлад

to say bad words говорити погані слова

to set the table щоб накрити стіл

I must sweep the floor. Я повинен підмести підлогу.

to sweep the floor підмітати підлогу

to take out the trash виносити сміття

to tell lies брехати

to throw trash on the floor кидати сміття на підлогу

to tidy my room  привести до ладу мою кімнату

to wash the dishes вимити посуд

to water the plants поливати рослини

The church is in front of the shop. Церква розташована навпроти магазину.

church церква

park парк

The post office is behind the church. Пошта розташована за церквою.

post office поштове відділення

shop магазин

toys іграшки

They have a view of the park. З них відкривається краєвид на парк.

view краєвид

village село

blazer блейзер

blouse блузка

boots чоботи

My mum loves wearing bracelets. Моя мама любить носити браслети.

bracelet браслет

cap шапка

She likes casual clothes. Вона любить повсякденний одяг.

casual повсякденний



clothes одяг

coat пальто

dress сукня

I don’t wear earrings. Я не ношу сережок.

earrings сережки

flip-flops в’єтнамки

gloves рукавички

hat капелюх

hoodie/hoody толстовка/худі

jeans джинси

jacket піджак

jumper джемпер

woollen hat вовняна шапка

look дивись

neighbourhood сусіди

People wear scarves in winter. Люди носять шарфи взимку.

scarf шарф

shirt сорочка

shoes взуття

Men wear shorts in summer. Чоловіки носять шорти влітку.

shorts шорти

skirt спідниця

sock носок

Wear sunglasses in summer. Носіть сонцезахисні окуляри влітку.

sunglasses сонцезахисні окуляри

Teens wear casual clothes. Підлітки носять повсякденний одяг.

teens підлітки

The man is wearing a tie. Чоловік носить краватку.

tie краватка

tights панчохи

top зверху

trainers тренажери

trousers штани

T-shirt футболка



to wear носити

spring весна

summer літо

autumn (Br.) / fall (Am.) осінь (Бр.) / осінь (Ам.)

winter зима

He wears classic-style clothing. Він носить класичний одяг.

classic класичний

long socks довгі шкарпетки

I have new leather shoes. У мене нові шкіряні туфлі.

leather шкіра

piercing пірсинг

We have to wear a school uniform. Ми повинні носити шкільну форму.

school uniform шкільна форма

waistcoat (Br.)/vest (Am.) vesta жилет (Бр.) / жилет (Ам.)

antique shop антикварний магазин

bookshop/bookstore книгарня / книжкова лавка

to buy something купити щось

My parents buy food online. Мої батьки купують їжу в інтернеті.

online онлайн

cheap дешево

clothes shop магазин одягу

department store універмаг

discount знижка

encyclopedia енциклопедія

The dress is expensive. Сукня дорога.

expensive дорогий

flash drive флеш-накопичувач

I love fashion. Я люблю моду.

fashion мода

gift shop сувенірна крамниця



high tech високі технології

hockey stick ключка

jewellery ювелірні вироби

jewellery shop/jewellers ювелірний магазин/ювеліри

market ринок

music shop музичний магазин

painting живопис

present присутній

shopping centre (Br.)/mall (Am.) торговий центр (Бр.) / ТРЦ (Aм.)

sporting goods shop магазин спортивних товарів

sunscreen сонцезахисний крем

teddy bear плюшевий ведмедик

toy shop магазин іграшок

voucher ваучер

changing rooms примірочні

How much does it cost? Скільки це коштує?

to cost у вартості

downtown центр міста

SIZE: РОЗМІР:

small малий

medium середній

large extra дуже великий 

large великий

Yes, sure. Так, звісно

sure звісно/звичайно

The T-shirt is too small. Футболка замала.

too також

to try something on приміряти щось

Bloggers 2 Блогери 2

art мистецтво

biology біологія



chemistry хімія

civics громадянська справа

Czech чеська

English англійська

geography географія

history історія

information інформація

technology (IT) технології (ІТ)

maths математика

music музика

physical фізичний

education (PE) освіта (PE)

physics фізика

religious релігієзнавство

education (RE) освіта (RE)

science наука

to act = to do drama поводитися = чинити драму

art room художня кімната

We offer excellent education. Ми пропонуємо відмінну освіту.

education освіта

canteen їдальня

cafeteria кафетерій/їдальня

classmate однокласник

classroom класна кімната

computer room комп’ютерний зал

corridor коридор

We do experiments in the lab. Ми проводимо експерименти в лабораторії.

to do experiments проводити експерименти

to do homework виконувати домашню роботу

Our school has got environment a pleasant environment.У нашій школі створене приємне середовище.

excellent відмінно

Our facilities include a canteen. Наші зручності включають їдальню

facilities об’єкти

football pitch футбольне поле



gym спортзал

We have a break after each lesson. У нас після кожного уроку перерва.

to have a break відпочивати/робити паузу

lab = laboratory лабораторія

library бібліотека

The lockers are in the corridor. Шафки знаходяться в коридорі.

locker шафка

music room музична кімната

playground дитячий майданчик

to play a musical грати мюзикл

instrument інструмент

to play games грати в ігри

pleasant приємний

pupil учень/студент

safe сейф

to study навчатися

to teach вчити

The classrooms are well-equipped Класні кімнати добре обладнані.

well-equipped. добре обладнаний

activity діяльність/активність

I attend classes every day. Я щодня відвідую заняття.

to attend classes відвідувати заняття

to be at school бути в школі

We must be at school on time. Ми повинні бути в школі вчасно.

to be on time бути вчасно

to chew gum жувати жуйку

I come home late on Monday. У понеділок я приходжу додому пізно.

to come home прийти додому

to do sports займатися спортом

John gets up early every day. Джон щодня рано встає.

early рано

to eat in the class їсти в класі

to get up вставати



to have fun розважатись

to have/eat lunch обідати/пообідати

international міжнародний

late пізно

We don’t wear a school uniform Ми не носимо шкільної форми

to wear a school uniform носити шкільну форму

to wear make-up наносити макіяж

acting = doing drama акторська гра = драма

He likes browsing the Internet. Йому подобається переглядати інтернет.

browsing the Internet перегляд інтернету

chatting with friends спілкування з друзями

cooking приготування їжі

cycling їзда на велосипеді

dancing танці

She loves doing yoga. Вона любить займатися йогою.

doing yoga займатися йогою

drawing малювання

We are jogging in the park. Ми бігаємо підтюпцем у парку.

jogging біг підтюпцем

listening to music слухати музику

They are making a video now. Вони зараз знімають відео.

making videos створити відео

painting живопис

cricket крикет

football футбол

tennis теніс

volleyball волейбол

the guitar гітара

the piano фортепіано

the flute флейта

reading a book читати книгу

riding a horse верхи на коні



shopping покупки

sleeping спати

swimming плавання

taking photos фотографувати

TV телевізор

films фільми

TV series серіал

I babysit my sister every Friday. Я доглядаю свою сестру щоп’ятниці.

to babysit доглядати за дітьми

boarding school школа-інтернат

to call somebody дзвонити комусь

He can’t concentrate. Він не може сконцентруватись.

to concentrate концентруватися

The bus is crowded. Автобус переповнений.

crowded переповнений

to check Facebook щоб перевірити Facebook

My father drives me to school. Мій батько возить мене до школи.

to drive somebody підвозити когось

fabulous казковий

to miss somebody сумувати за кимось

primary school початкова школа

to shoot a video знімати відео

to show photos показати фотографії

to tidy up привести до ладу

to amuse розважати

to attend відвідувати

Pupils create diff erent things. Учні створюють різні речі.

to create створювати

to daydream мріяти

to decide вирішити

We do gardening at school. Ми займаємося садівництвом у школі.



to do gardening займатися садівництвом

to hang out бовтатися

Czech is obligatory. Чеська мова є обов’язковою.

obligatory обов’язково

Pupils socialise during breaks. Учні спілкуються на перервах.

to socialise спілкуватися

to use time використовувати час

We do athletics in PE lessons. Ми займаємося легкою атлетикою на уроках фізкультури.

athletic атлетичний

The boys are playing basketball. Хлопці грають у баскетбол.

basketball баскетбол

bat летюча миша

bodybuilding бодібілдинг

cycling їзда на велосипеді

dancing танці

Which sports equipment do you need for tennis?Який спортивний інвентар вам потрібен для тенісу?

equipment обладнання

floorball флорбол

football футбол

free running вільний біг

glove рукавичка

The players need to score a goal. Гравцям необхідно забити гол.

goal гол

guard охорона

gymnastics гімнастика

Wear a helmet. Одягніть шолом.

helmet шолом

hockey stick ключка

Ice hockey is a winter sport. Хокей – зимовий вид спорту.

ice hockey хокей

jersey трикотаж

Parkour is very popular. Паркур дуже популярний.

parkour паркур



puck шайба

You need a racket to play tennis. Для гри в теніс потрібна ракетка.

racket ракетка

skateboarding катання на скейтборді

We go skiing every winter. Кожної зими ми катаємося на лижах.

skiing катання на лижах

soccer футбол

sport спорт

Swimming is an individual sport. Плавання – індивідуальний вид спорту.

swimming плавання

skating катання на ковзанах

table tennis настільний теніс

tennis теніс

I have got new trainers. У мене нові кросівки.

trainers тренажери

American football Американський футбол

baseball бейсбол

boxing бокс

You need to catch the ball. Вам потрібно зловити м’яч.

to catch зловити

cricket крикет

Curling is a team sport. Керлінг – командний вид спорту.

curling керлінг

You need to hit the ball with a bat. Вам потрібно вдарити по м’ячу битою.

to hit бити

to jump стрибати

The players kick the ball. Гравці б’ють по м’ячу.

to kick копнути

lacrosse лакрос

national національний

Pass me the ball. Передайте мені м’яч.

to pass передавати

to run бігти



to score забити

to shoot стріляти

to sweep підмітати

to throw кидати

active активний

lazy ледачий

fast швидко

slow повільно

unfit непридатний

clumsy незграбний

fit підходить

skilful майстерний

strong сильний

weak слабкий

agile спритний

athletic атлетичний

competitive конкурентоспроможний

healthy здоровий

tough жорсткий

very дуже

a bit трохи

quite цілком

not... at all ні... зовсім

individual індивідуальний

indoor закритий

outdoor відкритий

team команда

ability здатність

Which sport is appropriate for me? Який вид спорту підходить мені?

appropriate відповідний

to be afraid of боятися

I am afraid of contact. Я боюся контакту.



contact контакт

to correspond листуватися

There is a court near the school. Біля школи є суд.

court суд

none жодного

personality особистість

She sits all day by the laptop. Вона весь день сидить за ноутбуком.

all day весь день

application додаток

Coke кола

My mum drinks coffee. Моя мама п’є каву.

coffee кава

crisps чипси

You need to do sports every week. Щотижня потрібно займатися спортом.

to do sports займатися спортом

to do exercise виконувати вправу

fried смажені

Eat fruit and vegetables. Їжте фрукти та овочі.

fruit фрукти

healthy здоровий

judo дзюдо

Junk food is not healthy. Нездорова їжа не є здоровою.

junk мотлох

to keep fit підтримувати себе у формі

lifestyle спосіб життя

I love walking in nature. Я люблю гуляти на природі.

nature природа

Eat small portions. Їжте невеликими порціями.

portions порції

potatoes картопля

to relax відпочивати/релаксувати

salty солоний

You eat too many sweets. Ви їсте забагато солодощів.



sweets солодощі

He often drinks tea in the morning. Він часто п’є чай уранці.

tea чай

too much забагато

too many забагато

vegetables овочі

to arrive прибувати

I am excited about our Sports Day. Я в захваті від нашого Дня спорту.

to be excited about перебувати в захваті

to bring принести 

Parents cheer on their children. Батьки вболівають за своїх дітей.

to cheer somebody підтримувати когось

Pupils compete in basketball. Учні змагаються з баскетболу.

to compete in змагатися з

if якщо

This is an invitation to our Sports Day. Це запрошення на наш День спорту.

invitation запрошення

match матч

You can win a medal. Ви можете виграти медаль.

medal медаль

place місце

prize приз

to sign up щоб зареєструватися

apple яблуко

bacon бекон

The banana is my favourite fruit. Банан – мій улюблений фрукт.

banana банан

beans бобові

My mum often cooks beef with sauce. Моя мама часто готує яловичину з соусом.

beef яловичина

bread хліб

butter вершкове масло



carrot морква

My dad loves ham and cheese sandwiches.Мій тато любить бутерброди з шинкою та сиром.

cheese сир

I eat a bowl of cereal with milk every morning.Щоранку я їм миску каші з молоком.

cereal крупи

cereals злаки

chicken курка

chips чипси

We bake cookies at Christmas. Ми печемо печиво на Різдво.

cookie печиво

corn кукурудза

cucumber огірок

His favourite dairy product is yoghurt. Його улюблений молочний продукт – йогурт.

dairy product молочний продукт

There are some eggs in the fridge. У холодильнику є кілька яєць.

egg яйце

fish риба

My favourite fruit is the banana. Мій улюблений фрукт – банан.

fruit фрукти

She doesn’t eat garlic. Вона не їсть часнику.

garlic часник

grain зерно

grapes виноград

ham шинка

lemon лимон

My mum makes lettuce salad. Моя мама готує салат із листя салату.

lettuce листя салату

He drinks milk every morning. Щоранку він п’є молоко.

milk молоко

muffi кекс/мафін

onion цибуля

orange апельсин

Americans eat pancakes for breakfast. Американці їдять млинці на сніданок.

pancake млинець



pasta макарони

peach персик

pear груша

pepper перець

A pineapple is an exotic fruit. Ананас – це екзотичний фрукт.

pineapple ананас

pork свинина

Potato salad is a typical Czech food. Картопляний салат – типова чеська страва.

potato картопля

protein білок

rice рис

Buy ten rolls and some eggs, please. Купіть десять булочок і кілька яєць, будь ласка.

roll рол

salad салат

salami салямі

sausage ковбаса/сосиска

strawberry полуниця

tomato помідор

We must eat fruit and vegetables. Ми повинні їсти фрукти та овочі.

vegetables овочі

yoghurt йогурт

baked beans печені боби

She eats a bar of chocolate with coffee. Вона їсть плитку шоколаду з кавою.

bar бар

burger бургер

A typical Czech meal is pork, cabbage and dumplings.Типова чеська страва – свинина, капуста і вареники.

cabbage капуста

cake торт

chocolate шоколад

I drink cocoa for breakfast. Я п’ю какао на сніданок.

cocoa какао

coffee кава

Crisps are unhealthy. Чипси шкідливі для здоров’я.



crisps чипси

diet дієта

dinner вечеря

doughnut пундик/пампух

drink пити

dumpling вареник

French fries картопля фрі

Do you prefer fried or scrambled eggs? Ви віддаєте перевагу яєчні чи омлету?

fried eggs яєчня

hot dog хот-дог

juice сік

We eat lunch in the canteen. Обідаємо в їдальні.

lunch обід

meal їжа

meat м’ясо

natural природний

peanut butter арахісове масло

Let’s have some pizza. Давайте візьмемо трохи піци.

pizza піца

product продукт

sandwich сендвіч

sauerkraut квашена капуста

sauce соус

scrambled eggs яєчня зі збитих яєць

Peter eats an apple for a snack. Петро їсть яблуко на перекус.

snack перекус

soup суп

The British drink black tea with milk. Англійці п’ють чорний чай із молоком.

tea чай

toast тост

water вода

wrap обгорнути

Add some salt and pepper. Додайте трохи солі та перцю.



to add додавати

bowl миска

can (of beans) банка (квасолі)

chilli чилі

to chop рубати 

Cut the tomatoes. Наріжте помідори.

to cut вирізати

flour борошно

gram грам

Grate the cheese. Натерти сир.

to grate натерти

half половина

to heat гріти

ingredient інгредієнт

instructions інструкції

Warm the tortillas in the microwave. Розігрійте коржі в мікрохвильовій печі.

microwave мікрохвильова піч

oil масло/олія

quantity кількість

quarter квартал

pan сковорода

pound фунт

to pour налити

Put the eggs on the tortillas. Викладіть яйця на коржі.

to put класти

recipe рецепт

to roll катати

salt сіль

sugar цукор

We need a tablespoon of sauce. Нам знадобиться столова ложка соусу.

tablespoon столова ложка

teaspoon чайна ложка

top зверху

tortilla тортилья



to warm гріти

bakery пекарня

common загальний

My favourite dessert is cheesecake. Мій улюблений десерт – чизкейк.

dessert десерт

filling наповнення

to find out дізнаватися

fried смажені

Cream sauce with dumplings is heavy. Вершковий соус із пельменями важкий.

heavy важкий

line лінія

Lunchtime is at 12 am. Обід о 12 годині ранку.

lunchtime обідній час

main course головна страва

mushroom гриб

national національний

option варіант

place місце

We have roast chicken with potatoes. У нас смажена курка з картоплею.

roast печеня

starter стартер

strange дивно

to take time витрачати час

The cake is tasty. Торт смачний.

tasty смачно

typical типовий

a bear ведмідь

claw кіготь

crocodile крокодил 

A deer lives in the forest. У лісі живе олень.

deer олень

ear вухо



elephant слон

A parrot has got feathers. У папуги є пір’я.

feather перо

forest ліс

A fox has got orange fur. У лисиці помаранчеве хутро.

fox лисиця

fur хутро

A giraffe has got a long neck. У жирафа довга шия.

giraff жираф

hare заєць

hedgehog їжак

hippo бегемот

A tiger lives in the jungle. Тигр живе в джунглях.

jungle джунглі

I can swim in a lake. Я можу плавати в озері.

lake озеро

leg нога

lion лев

monkey мавпа

neck шия

owl сова

parrot папуга

There are fish in the sea. У морі є риба.

sea море

snake змія

A squirrel has got a tail. Білка має хвіст.

squirrel білка

tail хвіст

tiger тигр

An elephant has got a trunk. У слона є хобот.

trunk стовбур

wild pig дика свиня

wolf вовк

You can see monkeys in the zoo. У зоопарку можна побачити мавп.



zoo зоопарк

A cow is big. Корова велика.

big великий

cow корова

A rabbit is cute. Кролик милий.

cute милий

dirty брудний

A duck is a farm animal. Качка – сільськогосподарська тварина.

duck качка

farm ферма

A horse is fast. Кінь швидкий.

fast швидко

fat жир

A dog is friendly. Собака дружелюбивий.

friendly дружелюбивий

furry пухнастий

goose гусак

A hen lays eggs. Курка несе яйця.

hen курка

horse кінь

hungry голодний

pig свиня

rooster півень

rabbit кролик

sheep вівці

A hen is small. Курка маленька.

small малий

strong сильний

A fish lives in an aquarium. Риба живе в акваріумі.

aquarium акваріум

basket кошик

A budgie lives in a cage. У клітці живе хвилястий папуга.



budgie хвилястий папуга

cage клітка

cat кіт

I must clean the cage. Я повинен очистити клітку.

to clean чистити

dog собака

He feeds the dog with dry dog food. Він годує собаку сухим кормом.

dry dog food сухий корм для собак

to feed годувати

fish риба

food їжа

guinea pig морська свинка

hamster хом’як

You must look after your pet. Ви повинні доглядати за своїм вихованцем.

to look after піклуватися

pet домашня тварина

rabbit кролик

shell мушля

I am scared of snakes. Я боюся змій.

snake змія

spider павук

You must take your cat to the vet. Ви повинні відвести свого кота до ветеринара.

to take to the vet відвести до ветеринара

terrarium тераріум

tortoise черепаха

turtle черепаха

Leila walks her dog every day. Лейла щодня вигулює собаку.

to walk the dog вигулювати собаку

Rocket loves to cuddle. Рокет любить обніматися.

to cuddle обійняти

to get scared злякатися

to hide ховати

A tortoise is scaly. Черепаха луската.



scaly лускатий

My dog is white with spots. Мій пес білий із плямами.

spot пляма

to stroke погладити

unusual незвичайний

bridge міст

building будівля

I waited at the bus stop. Я чекав на автобусній зупинці.

bus stop автобусна зупинка

cathedral собор

castle замок

We go to the cinema every month. Ми щомісяця ходимо в кіно.

cinema кінотеатр

harbour гавань

island острів

library бібліотека

They buy fruit at the market. Фрукти купують на базарі.

market ринок

monument пам’ятник

museum музей

He goes jogging in the park. Він ходить на пробіжку в парк.

park парк

restaurant ресторан

We can meet in the square. Можемо зустрітися на площі.

square площа/майдан

statue статуя

street вулиця

There are a lot of skyscrapers in NYC. У Нью-Йорку багато хмарочосів.

skyscraper хмарочос

theatre театр

train station залізнична станція

She went to Paris a year ago. Рік тому вона поїхала в Париж.



ago тому

NYC is amazing. Нью-Йорк дивовижний.

amazing дивовижний

awesome приголомшливий

concert концерт

famous відомий

The trip was fun. Поїздка була веселою.

fun весело

interesting цікавий

last останній

popular популярний

It is rainy. Іде дощ.

rainy дощовий

sight зір

warm теплий

weather погода

They arrived yesterday. Вони приїхали вчора.

yesterday вчора

to arrive/arrived прибути/приїхати

My sister called me yesterday. Вчора мені подзвонила сестра.

to call дзвонити

to complete/completed завершити/закінчити

She was sad and cried. Вона сумувала і плакала.

to cry плакати

hope сподіватися

golden золотий

immigration імміграція

immigrant іммігрант

They invited us to the party. Вони запросили нас на вечірку.

to invite запросити

to look/looked подивитися/поглянути

to need/needed потрібний/необхідний

ocean океан



The shop opened at 8 am. Магазин відкрився о 8 ранку.

to open/opened відкрити/відчинити

plane літак

port порт

It rained all day. Цілий день ішов дощ.

to rain дощити

ship корабель

to stop/stopped зупинитися/зупинено

taxi таксі

through через

He travelled by train. Він подорожував поїздом.

to travel/travelled подорожувати/мандрувати

train потяг

to use/used використовувати/користуватися

Amelia visited NYC. Амелія відвідала Нью-Йорк.

to visit відвідувати

to walk/walked ходити/гуляти

along вздовж

The Eiff el Tower is huge. Ейфелева вежа величезна.

huge величезний

landmark визначна пам’ятка/орієнтир

to leave/left піти/йти

It rained non-stop. Дощ ішов безперестанку.

non-stop безперестанку

painting живопис

I was sad to leave. Мені було сумно йти.

sad сумний

amazing дивовижний

action film бойовик

adventure film пригодницький фільм

The Simpsons is an animated film. Сімпсони – це анімаційний фільм.

animated film анімаційний фільм



awful жахливо

The fi lm was really bad. Фільм був дуже поганий.

bad погано

boring нудно

I like comedies. Я люблю комедії.

comedy комедія

The documentary was fascinating. Документальний фільм був захопливим.

documentary документальний

drama драма

enjoyable приємний

fantasy фантазія

fascinating захопливо

funny смішно

horror жах

interesting цікавий

musical музичний

Romantic films are boring. Романтичні фільми нудні.

romantic film романтичний фільм

science fiction film (sci-fi ) науково-фантастичний фільм (наукова фантастика)

thriller трилер

silly дурний

sad сумний

My favourite actor is Johnny Depp. Мій улюблений актор – Джонні Депп.

actor актор

actress актриса

cast акторський

dangerous небезпечний

director режисер

fi lm (Br.) / movie (Am.) фільм (Бр.) / фільм (Ам.)

The main character is Harry Potter. Головний герой – Гаррі Поттер.

main character головний герой

music музика

plot сюжет



There were amazing special effects in the film.У фільмі були чудові спецефекти.

special effects спецефекти

review огляд

Albus Dumbledore was a wizard. Альбус Дамблдор був чарівником.

wizard чарівник

biography біографія

I was born in November. Я народився в листопаді.

to be born/was born народитися/народився

to become/became стати/бути

to buy/bought купити/придбати

She fell in love with him. Вона закохалася в нього.

to fall (in love)/fell (in love) закохатися/закохуватись

to feel/felt відчувати/відчути

to finish/finished закінчити/завершити

to have/had мати/є

to love/loved любити/кохати

They moved to London in 2010. У 2010 році вони переїхали до Лондону.

to move/moved перемістити/пересунути

to play/played грати/зіграти

Emma Stone starred in La La Land. Емма Стоун знялася в «Ла-Ла Ленд».

to star/starred розпочинати/починати

to want/wanted хотіти/захотіти

He won an Oscar. Він виграв Оскар.

to win/won виграти/вигравати

acting акторський

He suff ered from dyslexia. Він страждав на дислексію.

dyslexia дислексія

to get /got отримати/отримувати

She worked as a model. Вона працювала моделлю.

model модель

nomination номінація

to start/started почати/розпочати



to study/studied вчитися/навчатися

to suffer/suffered страждати/постраждати

to work/worked працювати/робити

He released his first album in 2011. Свій перший альбом він випустив у 2011 році.

album альбом

career кар’єра

creative writing креативна писемність

crime злочин

deal угода

The song Humble was one of his greatest hits.Пісня Humble була одним із його найбільших хітів.

hit вдарити

lyrics лірика

mixtape мікстейп

producer виробник

rapper репер

to release/released випускати/випустити

straight-A student відмінник

style стиль

He signed his first record deal. Він підписав свою першу угоду про звукозапис.

to sign/signed підписати/підписувати

sweetheart кохана

unique унікальний

Bloggers 3 Блогери 3

She does athletics. Вона займається легкою атлетикою.

athletics легка атлетика

baseball бейсбол

He plays basketball. Він грає в баскетбол.

basketball баскетбол

bodybuilding бодібілдинг

We can go cycling. Ми можемо кататися на велосипеді.

cycling їзда на велосипеді



football футбол

gymnastics гімнастика

I prefer individual sports. Віддаю перевагу індивідуальним видам спорту.

individual індивідуальний

We watched a football match yesterday. Ми вчора дивилися футбольний матч.

match матч

parkour паркур

popular популярний

skateboarding катання на скейтборді

skating катання на ковзанах

table tennis настільний теніс

Baseball is a team sport. Бейсбол – це командний вид спорту.

team команда

apple яблуко

We tasted beef goulash. Скуштували гуляш із яловичини.

beef яловичина

bread хліб

carrot морква

cheese сир

Chips are unhealthy. Чипси шкідливі для здоров’я.

chips чипси

My mum drank coffee. Моя мама пила каву.

coffee кава

cucumber огірок

dairy product молочний продукт

Which drinks do you like? Які напої ти любиш?

drink пити

fast food фастфуд 

I didn’t like fruit when I was a child. Я в дитинстві не любив фруктів.

fruit фрукти

grain зерно

Ham and eggs are tasty. Шинка та яйця смачні.

ham шинка



hamburger гамбургер

hot dog хот-дог

juice сік

Vegetarians don’t eat meat. Вегетаріанці не їдять м’яса.

meat м’ясо

muffin кекс/мафін

I often eat pasta. Я часто їм макарони.

pasta макарони

pastry тістечка

pork свинина

rice рис

She had a roll with butter for breakfast. На сніданок у неї був рол із маслом.

roll рол

strawberry полуниця

sweets солодощі

tea чай

vegetables овочі

yoghurt йогурт

all of a sudden раптом

Do you watch action films? Ви дивитеся бойовики?

action film бойовик

actor актор

actress актриса

comedy комедія

documentary документальний

drama драма

The new movie was fantastic. Новий фільм був фантастичним.

fantastic фантастичний

film genre жанр фільму

horror фільм жахів

That’s a good idea. Це хороша ідея.

idea ідея

luckily на щастя



musical музичний

to notice помічати

out of the blue абсолютно несподівано

The plot was interesting. Цікавий був сюжет.

plot сюжет

poster плакат

We have a new puppy. У нас нове цуценя.

puppy цуценя

racer гонщик

The racers in the fi lm were rivals. Гонщики у фільмі були суперниками.

rival суперник

romantic film романтичний фільм

science fiction film науково-фантастичний фільм

The story was quite thrilling. Історія була досить зворушливою.

story історія

thriller трилер

I bought a ticket for you. Я купив для вас квиток.

ticket квиток

twist крутити

The special eff ects were weird. Спецефекти були дивними.

weird дивно

Don’t worry. Не хвилюйся.

to worry турбуватися/переживати

to be/was бути/був

to buy/bought купити/купувати

to become/became стати/бути

to eat/ate їсти/поїсти

to fall/fell падати/впасти

to get/got отримати/одержати

to go/went йти/піти

to have/had мати/є

to see/saw бачити/побачити

to take/took брати/взяти



to arrive/arrived прибути/приїхати

to call/called дзвонити/телефонувати

to cook/cooked готувати/варити

to enjoy/enjoyed насолодитись/насолоджуватись

to finish/finished кінчати/закінчити

to invite/invited запросити/запрошувати

to play/played грати/виграти

to taste/tasted за смаком/на смак

I walked along the river. Я йшов уздовж річки.

along вздовж

bear ведмідь

beef goulash гуляш із яловичини

We visited the local brewery. Ми відвідали місцеву броварню.

brewery броварний завод

castle замок

to catch the bus встигнути на автобус

We crossed the bridge over the River Vltava.Ми перейшли міст через річку Влтаву.

to cross перетнути

to explore досліджувати

I felt like I was in a fairy tale. Я відчув, що потрапив у казку.

fairy tale казка

monastery монастир

The tourists bought some souvenirs. Туристи придбали кілька сувенірів.

souvenir сувенір

spooky моторошний

to step back відступити

acting акторський

activity діяльність/активність

band група

crafting ремесло

I am creative. Я креативний.



creative креативний

She goes dancing on Tuesdays. Вона ходить на танці щовівторка.

dancing танці

designing fashion дизайн моди

They have a drawing class once a week. У них раз на тиждень проводять урок малювання.

drawing малювання

drums барабани

Sue plays the flute. Сью грає на флейті.

flute флейта

games ігри

guitar гітара

once один раз

photography фотографія

piano фортепіано/піаніно

pottery гончарні вироби

I sing in the school choir. Я співаю в шкільному хорі.

school choir шкільний хор

three times тричі

twice двічі

video games відеоігри

He is good at writing poems. Він добре пише вірші.

writing написання

daily щодня

fewer менше

Less than a half of students drink tea. Менше половини студентів п’ють чай.

less менше

more більше

physical фізичний

She does sports regularly. Вона регулярно займається спортом.

regularly регулярно

to report повідомити

He spends 2 hours in front of a screen. Він проводить перед екраном 2 години.

screen екран



symptom симптом

I am athletic. Я атлетичний.

athletic атлетичний

ballet балет

character feature риса характеру

clever розумний

collection колекція

She went to a concert last night. Вчора ввечері вона пішла на концерт.

concert концерт

crazy божевільний

curious цікавий

He was a famous dancer. Він був відомим танцюристом.

dancer танцюрист

disciplined дисциплінований

doctorate докторський ступінь

to get married вийти заміж

My brother is very hard-working. Мій брат дуже працьовитий.

hard-working працьовитий

housewife домогосподарка

imaginative уявний

to induct індукувати

He injured his leg. Він поранив ногу.

to injure поранити

intelligent розумний

lazy ледачий

My mum is reading a magazine. Моя мама читає журнал.

magazine журнал

modest скромний

optimistic оптимістично

I am outgoing and often meet friends. Я комунікабельний і часто зустрічаюся з друзями.

outgoing вихідний

outstanding видатний

He was a pianist. Він був піаністом.



pianist піаніст

prodigy вундеркінд

He played in public. Він грав на публіці.

public публічний

rebellious бунтівний

rest відпочинок

self-confident впевнений у собі

Don’t be so sensitive. Не будьте такими чутливими.

sensitive чутливий

She wrote short stories. Вона писала оповідання.

short story коротка розповідь

shy сором’язливий

smart розумний

sporty спортивний

strong сильний

This painting is unique. Ця картина унікальна.

unique унікальний

writer письменник

to begin/began розпочати/почати

can/could може/зможе

to leave/left йти/піти

to make/made зробити/виготовити

to meet/met зустрітися/зустрічатися

to teach/taught вчити/навчати

to think/thought думати/гадати

to write/wrote писати/написати

I am average at drawing. Я середній з малювання.

average середній

badly погано

contest конкурс

He writes poetry. Він пише вірші.

poetry поезія



to record записати

session сесія

He often shows off . Він часто хизується.

to show off хизуватися

Her voice is beautiful. Її голос гарний.

voice голос

well Ну / що ж

I am replying to your advert. Відповідаю на ваше оголошення.

advert реклама

advertisement реклама

energy енергія

I can entertain people. Я можу розважати людей.

to entertain розважати

fantastic фантастичний

We are looking for a frontman. Шукаємо фронтмена.

frontman фронтмен

to join приєднатися

lead singer соліст

to look for доглядати

to reply відповісти

The lead singer is really talented Головна співачка дійсно талановита.

talented талановитий

wanted розшукувати

arm рука

The author of Harry Potter is J. K. Rowling. Автор «Гаррі Поттера» – Дж. К. Роулінг.

author автор

beard борода

body part частина тіла

Saruman wears a cape. Саруман носить накидку.

cape мис

Teenagers love reading comic books. Підлітки люблять читати комікси.

comic book книга коміксів



dress сукня

ear вухо

I usually read e-books on the way to school.Я зазвичай читаю електронні книги дорогою до школи.

e-book електронна книга

He has got blue eyes. У нього блакитні очі.

eye око

fairy фея

We watch fairy tales at Christmas. Дивимося казки на Різдво.

fairy tale казка

foot feet нога/ноги

Which genre do you read? Який жанр ти читаєш?

genre жанр

glasses окуляри

hand рука

hat капелюх

head голова

My favourite hero is Frodo Baggins. Мій улюблений герой – Фродо Беггінс.

hero герой

Frodo is a hobbit. Фродо – хоббіт.

hobbit хоббіт

hook гачок

Jane has got long legs. У Джейн довгі ноги.

leg нога

library бібліотека

literature література

main character головний герой

My grandpa has got a moustache. Мій дідусь має вуса.

moustache вуса

mouth рот

nose ніс

I don’t read novels. Я не читаю романів.

novel роман

pirate пірат

reader читач



robe халат

Harry Potter has got a scar. У Гаррі Поттера залишився шрам.

scar шрам

story історія

Peter Pan is wearing tights. Пітер Пен одягнений у панчохи.

tights панчохи

tooth/teeth зуб/зуби

villain лиходій

A fairy has got wings. У феї є крила.

wing крило

witch відьма

wizard чарівник

Who is your favourite writer? Хто ваш улюблений письменник?

writer письменник

adventurous авантюрний

arrogant зарозумілий

The book was boring. Книга була нудною.

boring нудно

brave хоробрий

cheerful веселий

coward боягуз

Voldemort is very evil. Волдеморт дуже злий.

evil зло

funny смішно

generous щедрий

honest чесний

Harry Potter is intelligent. Гаррі Поттер розумний.

intelligent розумний

Don’t be lazy. Не лінуйтеся.

lazy ледачий/лінивий

mischievous пустотливий

My sister is sometimes moody. Моя сестра іноді буває примхливою.

moody примхливий



violent жорстокий

My grandmother is wise. Моя бабуся мудра.

wise мудрий

to break/broke ламати/зламати

to come/came йти/прийти

to drink/drank пити/випити

to get/got отримати/одержати

to give/gave дати/віддати

to know/knew знати/розуміти

to learn/learnt/learned вчитися/навчатись/навчитись

to read/read читати/прочитати

to run/ran бігти/побігти

to say/said сказати/сказав

to send/sent відправити/відіслати

to sit/sat сидіти/посидіти

alarm clock будильник

battle битва

Our caretaker lives in the school flat. Наш доглядач живе в шкільній квартирі.

caretaker доглядач

I had a terrible dream last night. Учора ввечері мені наснився жахливий сон.

dream мріяти/мрія

to dream about мріяти про

dying вмираючи

Do you believe in ghosts? Ви вірите в привидів?

ghost привид

The film was inspired by a book. На створення фільму надихнула книга.

inspired by натхненний

magical магічний

noise шум

Your phone is ringing. Ваш телефон дзвонить.

to ring rang дзвонити/телефонувати

The horror film was really scary. Фільм жахів був дійсно страшним.



scary страшно

voice голос

to win over перемагати

I heard a bang. Я почув удар.

bang вибух

car accident дорожня аварія

The dog is chasing a cat. Собака ганяється за кішкою.

to chase переслідувати/гнатися

conference room кімната для переговорів

to destroy знищити

Bruno entered the conference room. Бруно увійшов до конференцзали.

to enter заходити

to escape втікати

The lights went off. Світло згасло.

to go off йти/зникнути

Can you juggle? Ви вмієте жонглювати?

to juggle жонглювати

to kill вбивати

magic магія

The witch transformed him into a mouse. Відьма перетворила його на мишу.

mouse/mice миша/миші

power сила

Why are you sad? Чому ти сумний?

sad сумний

suddenly раптово

to transform трансформувати

I hate washing up. Я ненавиджу мити посуд.

to wash up мити посуд

I love bright colours. Я люблю яскраві кольори.

bright яскравий

A witch flies on a broomstick. Відьма літає на мітлі.

broomstick мітла



to cast a spell накласти заклинання

We heard a loud crash. Ми почули гучний тріск.

crash аварія

fear страх

There was a flash of light. Був спалах світла.

flash спалах

to freeze froze замерзнути/замерз

gloomy похмурий

The witch has got a hooked nose. У відьми гачкуватий ніс.

hooked гачок

loud голосно

The wizard has got a pointy hat. У чарівника є гострий капелюх.

pointy гострий

to search for шукати

I was shaking with fear. Я тремтів від страху.

to shake трясти

to shelter укрити

The sky was gloomy. Небо було похмуре.

sky небо

stone камінь

treetop верхівка дерева

balloon повітряна куля

We are having a barbecue this evening. Сьогодні ввечері ми готуємо шашлик.

barbecue барбекю

beverage напій

When is your birthday? Коли твій день народження?

birthday день народження

I got a big chocolate birthday cake. Я отримав великий шоколадний торт на день народження.

birthday cake торт до дня народження

birthday party вечірка до дня народження

biscuit бісквіт

We can meet in the café close to our house.Ми можемо зустрітися в кафе біля нашого будинку.

café кафе



People light candles at Christmas. Люди запалюють свічки на Різдво.

candle свічка

candy цукерки

clown клоун

Children love eating cookies. Діти люблять їсти печиво.

cookie печиво

costume костюм

I have to buy a gift for my brother. Я маю купити подарунок для брата.

gift подарунок

invitation card запрошення

Marshmallows are my favourite candies. Зефір – мої улюблені цукерки.

marshmallow зефір

party hat вечірній капелюх

present присутній

What about throwing a surprise party? А як щодо влаштування вечірки-сюрпризу?

surprise party вечірка-сюрприз

to throw a party влаштувати вечірку

The graduation takes place in the auditorium.Випускний курс проходить в аудиторії.

auditorium аудиторія

cap шапка

ceremony церемонія

to conduct провести

Students wear gowns and caps during the ceremony.Під час церемонії студенти одягають халати та шапки.

gown халат

graduation випускний

There is a modern gymnasium at our school.У нашій школі є сучасна спортивна зала.

gymnasium гімназія

in unison в унісон

Graduates march in unison. Випускники маршують в унісон.

to march маршувати

to offer пропонувати

The principal is the head of a secondary school.Директор загальноосвітньої школи.

principal директор



Students receive their diploma on the stage.Студенти отримують свої дипломи на сцені.

to receive отримати

to take place відбуватися

to carve вирізати

People usually decorate the house. Люди зазвичай прикрашають будинок.

to decorate прикрашати

to go trick-or-treating Ходити по «Цукерки або смерть!» (Геловін)

Christmas is my favourite holiday. Різдво – моє улюблене свято.

holiday свято

picnic пікнік

People carve pumpkins. Люди вирізають гарбузи.

pumpkin гарбуз

They eat roast turkey on Thanksgiving. Вони їдять смажену індичку на День подяки.

turkey індичка

to watch fireworks дивитися феєрверк

Children wear costumes. Діти одягають костюми.

to wear a costume носити костюм

to wear make-up наносити макіяж

angel янгол

back назад

to be over закінчитися

bonfire багаття

People build a bonfire. Люди розводять багаття.

to build/built будувати/збудувати

to burn burned/burnt горіти/загорятися/згорів

Bad kids get a sack of coal. Погані діти отримують мішок вугілля.

coal вугілля

couple пара

We remember all the dead. Ми пам’ятаємо всіх загиблих.

dead мертвий

devil диявол

to enjoy насолоджуватись



fertility народжуваність

People lay flowers and wreaths on the graves.Люди покладають квіти та вінки на могили.

flower квітка

He is standing in the front. Він стоїть попереду.

front передній

grave могила

harvest врожай

We had fun at the party. Нам було весело на вечірці.

to have fun розважатись

hill пагорб

Couples kiss under a blooming tree. Пари цілуються під квітучим деревом.

to kiss поцілувати

to lay закласти

to light світити

love любов

mask маска

Young men build a maypole. Юнаки будують травневе дерево.

maypole травневе дерево

parade парад

to remember пам’ятати

My mum roasted a turkey. Моя мама смажила індичку.

to roast смажити

sack мішок

People burn a straw witch. Люди спалюють солом’яну відьму.

straw witch солом’яна відьма

surprisingly на диво

to symbolise символізувати

tradition традиція

The tourists walked up Petřín Hill. Туристи піднялися на гору Петршин.

to walk up підійматися

wreath вінок

People dance to bagpipe music. Люди танцюють під музику волинки.

bagpipe волинка



to blow up/blew up підривати/підірвати

It is a Christian celebration. Це християнське свято.

celebration святкування

Christian християнський

They commemorate the life of Robert Burns.Вони вшановують життя Роберта Бернса.

to commemorate вшанувати пам’ять

contest конкурс

Children dress up. Діти одягаються.

to dress up одягатися

We cook pancakes during Pancake Day. Готуємо млинці під час Масляної.

during протягом

effigy опудало

to fast постити

feast бенкет

Can you flip a pancake? Чи можна перевернути млинець?

to flip перевернути

to go bad зіпсуватися

went bad пішло погано

I drink hot beverages to keep myself warm.Я п’ю гарячі напої, щоб зігрітися.

to keep warm щоб зігрітися

kept warm тримали в теплі

Men wear kilts. Чоловіки носять кілти.

kilt кілт

line лінія

Merry Christmas! Щасливого Різдва!

merry веселий

pancake млинець

I am really proud of you. Я дійсно пишаюся тобою.

proud of пишатися

Who won the race? Хто виграв перегони?

race перегони

turnip ріпа

welcome ласкаво просимо



Alligators can be very dangerous. Алігатори можуть бути дуже небезпечними.

alligator алігатор

The train crossed the border between Austria and Italy.Потяг перетнув кордон між Австрією та Італією.

border кордон

centrepiece центральний елемент

Is it true that crawfish only live in clean water?Чи правда, що раки живуть тільки в чистій воді?

crawfish раки

diversity різноманіття

There is a large steamboat in the dock. Біля пристані стоїть великий пароплав.

dock пароплав

flag прапор

gulf затока

I want to go kayaking; it looks fun! Я хочу покататися на байдарках; це виглядає весело!

kayaking каякінг/гребля на байдарці

lake озеро

national park національний парк

Numerous types of mushrooms are poisonous.Багато видів грибів отруйні.

numerous численні

I like oysters with a little bit of lemon. Я люблю устриць із невеликою кількістю лимона.

oyster устриця

pelican пелікан

port порт

I prefer swimming in the sea to swimming in the river.Я віддаю перевагу купанню в морі, ніж купанню в річці.

river річка

Shrimps are my favourite seafood. Креветки – мій улюблений морепродукт.

shrimp креветки

steamboat пароплав

swamp болото

I can’t wait to go trekking in Austria this summer.Я не можу дочекатися, щоб цього літа вирушити в похід до Австрії.

trekking трекінг

unique унікальний

Bohemia Богемія

Brno is the largest city in Moravia. Брно – найбільше місто Моравії.



city місто

east схід

eastern східний

There is a field near our house. Біля нашого будинку є поле.

field поле

forest ліс

You can sometimes see Prague from the top of that hill.Іноді з вершини цього пагорба можна побачити Прагу.

hill пагорб

Moravia Моравія

Mount Everest is the highest mountain in the world.Гора Еверест – найвища гора світу.

mountain гора

north північ

northeast північний схід

northern північний

northwest північний захід

peak пік

What’s the difference between a pond and a lake?Яка різниця між ставком і озером?

pond ставок

region регіон

Silesia Сілезія

Italy is in the south of Europe. Італія перебуває на півдні Європи.

south південь

southeast південний схід

southern південний

southwest на південний захід

stream потік

Karlovy Vary is a town located in the west of Bohemia.Карлові Вари – місто на заході Богемії.

town місто

There are beautiful vineyards in the south of Moravia.На півдні Моравії є чудові виноградники.

vineyard виноградник

The tallest waterfall in the world is called Angel Falls.Найвищий водоспад у світі називається Анхель.

waterfall водоспад

west захід

The Czech Republic shares its western border with GermanyЧеська Республіка має спільні західні кордони з Німеччиною.



western західна

Don’t put on too much bug spray. Не змащуйтеся занадто багато спреєм від комах

bug spray(= insect repellent) спрей від комах (= засіб від комах)

down jacket пуховик

My new gloves are very warm. Мої нові рукавички дуже теплі.

gloves рукавички

hiking boots похідні черевики

rain jacket дощовик

sleeping bag спальний мішок

sunglasses сонцезахисні окуляри

Sunscreen protects you from getting a sunburn.Сонцезахисний крем захистить вас від сонячних опіків.

sunscreen сонцезахисний крем

swimming trunks плавки

You should pack a swimsuit when you go to the seaside.Відправляючись на море, варто взяти купальник.

swimsuit купальник

tent намет/палатка

I can’t believe I forgot to bring my umbrella to London.Я не можу повірити, що забув узяти свою парасольку до Лондону.

umbrella парасолька

My grandma made me a red woollen hat Бабуся зв’язала мені червону вовняну шапку.

woollen hat вовняна шапка

I have many friends that live abroad. У мене багато друзів, які живуть за кордоном.

abroad за кордоном

at the seaside на морі

badminton бадмінтон

barbecue барбекю

Let’s go to the beach! Давайте підемо на пляж!

beach пляжний

biking їзда на велосипеді

My brother loves board games but, I prefer computer games.Мій брат любить настільні ігри, але я віддаю перевагу комп’ютерним іграм.

board game настільна гра

boating катання на човнах

Today I tried to build a tentfor the first time.Сьогодні я вперше спробував побудувати намет.



to build будувати

bus автобус

campfire багаття

campsite кемпінг

car автомобіль

cards картки

castle замок

cross-country skiing бігові лижі

to do sports займатися спортом

downhill skiing гірські лижі

I go fishing with my dad every summer. Щоліта ходжу з татом на риболовлю.

fishing риболовля

I invited eight friends to my birthday party.Я запросив вісьмох друзів на свій день народження.

friend друг

to go йти

hiking піші прогулянки

Today I will stay at home. Сьогодні я залишуся вдома.

home дім

I don’t like staying at the campsite, I prefer stayingat a hotel.Мені не подобається зупинятися в кемпінгу, я вважаю за краще зупинитися в готелі.

hotel готель

ice hockey хокей

ice-skating катання на ковзанах

to invite запросити

local food місцева їжа

mountain гора

museum музей

The food on the plane isn’t usually very tasty.Їжа в літаку зазвичай не дуже смачна.

plane літак

to play грати

picnic пікнік

I have a lot of homework for tomorrow so I can’t relax yet.У мене багато домашніх завдань на завтра, тому я ще не можу відпочивати.

to relax відпочивати

safari сафарі

sightseeing огляд визначних пам’яток



snow fort снігова фортеця

Do you want to build a snowman with me?Хочеш зі мною побудувати сніговика?

snowman сніговик

to stay залишитися

summer camp літній табір

to sunbathe засмагати

swimming плавання

tent намет

train потяг

to travel подорожувати

Let’s go on a trip this weekend. Вирушаємо в подорож цими вихідними.

trip подорож

to try something new спробувати щось нове

to visit відвідувати

zoo зоопарк

to be prepared бути підготовленим

bug помилка

By the way, my name is Peter, not Paul. Між іншим, мене звати Петро, ​​а не Павло.

by the way між іншим

My grandparents have a cottage in the countryside.У моїх дідуся і бабусі є дача в сільській місцевості.

cottage котедж

countryside сільська місцевість

He’s definitely going to come. Він обов’язково прийде.

definitely безумовно

high heel shoes взуття на високих підборах

if якщо

I am looking forward to meeting your family.Я з нетерпінням чекаю зустрічі з вашою родиною.

to look forward чекати з нетерпінням

mine шахта

outside зовні

There will be plenty of time for that later. Пізніше для цього буде багато часу.

plenty багато

You should wear thick socks thick when you go hiking.Під час походу слід носити товсті шкарпетки.



socks шкарпетки

When I was in London last year, it rained the whole time.Коли я був у Лондоні минулого року, весь час йшов дощ.

whole time весь час

to enjoy насолоджуватись

I want to explore the pyramids in Egypt. Я хочу досліджувати піраміди в Єгипті.

to explore досліджувати

I enjoy hiking more than watching TV. Мені більше подобається ходити в походи, ніж дивитися телевізор.

to hike похід

It’s impressive that Tom can speak Chinese.Вражає, що Том розмовляє китайською.

impressive вражаючий

loch озеро

moor болото

path шлях

Paris is a very romantic city. Париж – дуже романтичне місто.

romantic романтичний

That was a spectacular show! Це було видовищне шоу!

spectacular видовищний

to ride a train їздити на поїзді

Our trip to Japan was unforgettable! Наша подорож до Японії була незабутньою!

unforgettable незабутній

Linda is a wonderful person, I like her very much.Лінда чудова людина, вона мені дуже подобається.

wonderful чудовий

chilly прохолодно

Tomorrow will be cloudy with some showers.Завтра хмарно, місцями короткочасні дощі.

cloudy хмарно

cold холодний

It was a cool summer day. Це був крутий літній день.

cool прохолодний

It’s foggy today. Сьогодні туман.

foggy туманний

It’s zero degrees and I am freezing! Зараз нуль градусів, а я мерзну!

freezing заморожування



Last summer was very hot. Минулого літа було дуже спекотно.

hot спекотно

to rain дощити

rainy дощовий

shower душ

I hope it will snow before we to go skiing. Сподіваюся, перед тим, як ми підемо кататися на лижах, випаде сніг.

snow сніг

snowy сніжний

Is it always sunny in California? У Каліфорнії завжди сонячно?

sunny сонячний

The temperature today is below zero. Температура сьогодні нижче нуля.

temperature температура

I am afraid of thunderstorms. Я боюся грози.

thunderstorm гроза

warm теплий

windy вітряно

Tate Modern is a very famous art gallery in London.Tate Modern – дуже відома художня галерея в Лондоні.

art gallery художня галерея

botanical garden ботанічний сад

There are many interesting sights in the city centre.У центрі міста багато цікавих пам’яток.

city centre центр міста

directions напрямки

There is no entrance fee. Тут немає платного входу

entrance fee плата за вхід

exhibition виставка

The lighthouse of Alexandria was one of the Seven Wonders of the world.Александрійський маяк був одним із семи чудес світу.

lighthouse маяк

museum музей

opening hours години роботи

The hotel is close to the shopping area. Готель розташований неподалік від торгового району.

shopping area торгова зона

straight прямий

At the end of the road turn left. В кінці дороги поверніть ліворуч.



to turn повернутися

adult дорослий

Tom always stays at the Hilton Hotel when he is in Paris.Том завжди зупиняється в готелі Hilton, коли він у Парижі.

always завжди

It’s not worth it. Це не варто.

to be worth бути гідним, бути вартим

bus автобус

car автомобіль

Students can enter free of charge. Студенти можуть входити безкоштовно.

free of charge безкоштовний

group discount групова знижка

means of transport транспортні засоби

I often go to school by bus. Я часто їду до школи автобусом.

often часто

place of interest пам’ятка

plane літак

I prefer travelling by train to travelling by bus.Я віддаю перевагу подорожувати поїздом, а не автобусом.

to prefer віддавати перевагу

price ціна

return повернутися

I’d like a single to Prague,please. Я б хотів сингл до Праги, будь ласка.

single одиночний/сингл

sometimes іноді

taxi таксі

One adult ticket, please. Один дорослий квиток, будь ласка.

ticket квиток

tourist information інформація для туристів

The London Underground is also called the Tube.Лондонське метро також називають трубкою.

the Tube трубка

usually зазвичай

bus stop автобусна зупинка

It’s not very common to see a cat and a dog become friends.Нечасто побачиш, як кіт і собака стають друзями.



common загальний

competition змагання

That dress costs only five pounds? That’s very cheap!Ця сукня коштує всього п’ять фунтів? Це дуже дешево!

cheap дешево

double decker двопалубний

Anne only likes expensive presents. Енн любить тільки дорогі подарунки.

expensive дорогий

fast швидко

in style в стилі

Level nine in the game was very difficult. Дев’ятий рівень у грі був дуже складним.

level рівень

line лінія

What was your nickname at school? Яким був твій псевдонім у школі?

nickname прізвисько

option варіант

I can’t believe I passed the test, It was very difficult.Я не можу повірити, що пройшов тест, це було дуже складно.

to pass a test пройти тест

public transport громадський транспорт

railway залізниця

slow повільно

spots in the city місця в місті

Let’s meet at the station at 3:30. Зустрінемось на вокзалі о 3:30.

station вокзал

The road was closed so we got stuck in a traffic jam.Дорога була закрита, тому ми застрягли в заторі.

traffic jam затор

tunnel тунель

underground під землею/метро (Ам.)

Bloggers 4

beverage напій

The birthday party is in our garden. День народження в нашому саду.

birthday party вечірка до дня народження

My mum makes a birthday cake for me every yearМоя мама щороку пече для мене торт на день народження



birthday cake торт до дня народження

biscuit бісквіт

to blow out задмухувати

Blow out the candles. Задмухніть свічки.

candle свічка

candy цукерки

celebration святкування

cookie печиво

decoration прикраса

I enjoyed the party a lot. Мені дуже сподобалася вечірка.

to enjoy the party насолоджуватися вечіркою

gift подарунок

to make a cake спекти торт

We should buy a present for her. Треба купити їй подарунок.

present подарунок

to receive отримати

refreshment освіження

They gave their mum a nice silk scarf. Вони подарували своїй мамі гарний шовковий шарф.

silk scarf шовковий шарф

surprise сюрприз

There is a good sweet shop near our house.Біля нашого будинку є хороший магазин солодощів.

sweet shop магазин солодощів

to throw a party влаштувати вечірку

The weather is chilly in November. У листопаді прохолодна погода.

chilly прохолодно

It is cloudy today. Сьогодні хмарно.

cloudy хмарно

cold холодний

cool прохолодний

foggy туманний

It is freezing in the mountains. У горах мороз.

freezing заморожування

hail град



hailstones градини

The summer was very hot. Літо було дуже спекотним.

hot спекотний

lightning блискавка

partly cloudy мінлива хмарність

partly sunny мінлива сонячна погода

Look! There is a rainbow. Дивись! Це веселка.

rainbow веселка

to rain дощити

It is rainy in autumn. Восени буває дощ.

rainy дощовий

to snow сніжить

snowy сніжний

I love sunny days. Я люблю сонячні дні.

sunny сонячний

temperature температура

thunderstorm гроза

I think it will be warm. Думаю, буде тепло.

warm теплий

weather forecast прогноз погоди

windy вітряно

to accept a challenge прийняти виклик

to achieve results досягати результатів

I hate doing chores. Я ненавиджу займатися домашніми обов’язками.

chore домашні обов’язки

confirmation підтвердження

I think it is a good decision. Я думаю, що це хороше рішення.

decision рішення

I will stop drinking energy drinks. Я припиню пити енергетичні напої.

energy drink енергетичний напій

to find inspiration знайти натхнення

freedom свобода

to gain отримати



growth зростання

I had a perfect day. У мене був ідеальний день.

to have a perfect day мати ідеальний день

helpful корисний

immediate негайно

My friends are inspiring. Мої друзі надихають.

inspiring надихаючий

instruction інструкція

We need to keep in balance to be healthy. Нам потрібно тримати рівновагу, щоб бути здоровими.

to keep in balance тримати рівновагу

laundry прання

He made progress in English. Він досяг прогресу в англійській мові.

to make progress досягти прогресу

I will have a sausage with mustard. Хочу ковбаси з гірчицею.

mustard гірчиця

That is a great offer. Це чудова пропозиція.

offer пропозиція

order замовлення

personal особистий

Let’s make a plan. Складемо план.

plan план

prediction передбачення

promise обіцянка

Can you show me your record book? Чи можете ви показати мені свою записну книжку?

record book записна книжка

self-development саморозвиток

to set goals ставити мету

I will stop arguing with my brother. Я припиню сваритися з братом.

to stop arguing with припинити сперечатися

to stop drinking припинити пити

to succeed для досягнення успіху

He is a successful actor. Він успішний актор.

successful успішний

summary резюме



useful корисний

to ask for попросити про

I’ll chip in. Я вставлю.

to chip in врізати

I bought new headphones. Купив нові навушники.

headphones навушники

particularly зокрема

It is a perfect fit. Він ідеально підходить.

perfect fit ідеально підходить

shower душ

He always bites his nails when he is nervous.Він завжди гризе нігті, коли нервує.

to bite вкусити

to inspire надихати

ironing прасування

My grandpa is very kind. Мій дідусь дуже добрий.

kind добрий

to motivate мотивувати

nail ніготь

Please, make notes. Будь ласка, зробіть нотатки.

note Примітка

schoolwork шкільна робота

sticky note наліпка

There are many bike lanes in our town. bike lane [ˈbaɪk] [leɪn] cyklostezkaУ нашому місті багато велосипедних доріжок.

bike lane велосипедна доріжка

bike share system система орендування велосипедів

car share system система орендування автомобілів

We should consume less water. Ми повинні споживати менше води.

to consume споживати

eco-friendly екологічно чистий

efficient ефективний

Switch off electric appliances. Вимкніть електроприлади.



electric appliance електроприлад

energy енергія

People should protect the environment. Люди повинні захищати довкілля.

the environment навколишнє середовище

gas emissions викиди газу

less water менше води

to make compost зробити компост

Our neighbourhood is quite clean. Наш район досить чистий.

neighbourhood район

Organic food is healthy. Органічна їжа здорова.

organic food натуральні харчові продукти

There are not enough parking spaces in big cities.У великих містах не вистачає місць для паркування.

parking space паркування

polluted забруднені

to protect захищати

I take public transport to school. До школи їду громадським транспортом.

public transport громадський транспорт

to recycle переробляти

to reduce щоб зменшити

Use refillable bottles to help the environment.Використовуйте багаторазові пляшки, щоб допомогти екології.

refillable bottle багаторазова пляшка

New York is famous for its skyscrapers. Нью-Йорк відомий своїми хмарочосами.

skyscraper хмарочос

to sort out розібратися

to switch off щоб вимкнути

use використання

Use your own shopping bags. Використовуйте власні сумки для покупок.

to use використовувати

The area of Vancouver is 44 sq mi. Площа Ванкувера становить 44 квадратних милі.

area площа

gallon галон

One gallon is 3.78 litres. Один галон становить 3,78 літра.

litre літр



percent відсотків

The population of New York is 8.4 million. Населення Нью-Йорка становить 8,4 млн.

population населення

square mile квадратна миля

square kilometre квадратний кілометр

One tonne is 1,000 kilograms. Одна тонна – це 1000 кілограмів.

tonne тонна

building code будівельні правила

I need to buy toothpaste at the chemist’s. Мені потрібно купити зубну пасту в аптеці.

chemist’s хімік

community garden громадський сад

cosmetics косметика

to decrease зменшувати

to drop впустити

drugstore аптека

There are dustbins in front of our house. Перед нашим будинком стоять смітники.

dustbin смітник

energy utility енергетична корисність

Do you buy vegetables at the farmers’ market?Ви купуєте овочі на фермерському ринку?

farmers’ market фермерський ринок

greenhouse gas парниковий газ

Vancouver will have more green spaces. У Ванкувері буде більше зелених насаджень.

green space зелена зона

groceries бакалія

to increase збільшувати

to keep pace йти в ногу

LEED building Будівля LEED

Don’t drop litter in the streets. Не кидайте сміття на вулицях.

litter сміття

organic waste органічні відходи

pedestrian safety безпека пішоходів

There will be more rapid transit in the city.У місті буде швидкісний транспорт.

rapid transit швидкий транзит



resident резидент

We should sort out rubbish. Ми повинні сортувати сміття.

rubbish сміття

The city will plant more trees. Місто висадить більше дерев.

to plant trees саджати дерева

urban farm міське господарство

water meter лічильник води

advanced просунутий

Bulbs are used to produce light. Для отримання світла використовують лампочки.

bulb цибулина/лампочка

car автомобіль

You should clean your teeth twice a day. Чистити зуби потрібно двічі на день.

to clean teeth чистити зуби

to communicate спілкуватися

communication спілкування

Contact lenses are used for vision correction.Для корекції зору використовують контактні лінзи.

contact lenses контактні лінзи

to correct vision для корекції зору

effective ефективний

exchange обмін

The car is going very fast. Машина їде дуже швидко.

fast швидко

flavour смак

frequency частота

Windows are made of glass. Вікна скляні.

glass скло

humanoid гуманоїд

I need some information about public transport.Мені потрібна інформація про громадський транспорт.

information інформація

invention винахід

Can you switch off the light? Чи можна вимкнути світло?

light світло

Water is a kind of liquid. Вода є різновидом рідини.



liquid рідина

material матеріал

metal метал

We use a microwave for warming up food.Для розігріву їжі використовуємо мікрохвильову піч.

microwave мікрохвильова піч

I bought a new mobile phone. Купив новий мобільний телефон.

mobile phone мобільний телефон

Drinking bottles are made of plastic. Пляшки для пиття виготовлені з пластику.

plastic пластик

precious metal дорогоцінний метал

to produce виробляти

radio радіо

to replace people щоб замінити людей

special особливий

stainless steel неіржавка сталь

technology технології

We will have a time machine in the future.У майбутньому а нас буде машина часу.

time machine машина часу

time travel час у дорозі

toothpaste зубна паста

to travel подорожувати

to warm up зігрітися

wireless бездротовий

I use biodegradable shopping bags. Я використовую біологічно розкладні сумки для покупок.

biodegradable біорозкладний

to hop стрибати

Doing small things makes a huge impact. Виконання дрібних справ має величезний вплив.

impact вплив

recycling bin сміттєвий кошик

It is important to separate rubbish. Важливо розділяти сміття.

to separate розділяти

step крок

to summarise підсумовувати



to accept somebody прийняти когось

active активний

She’s very ambitious but sometimes she can be a bit selfish.Вона дуже амбітна, але іноді може бути трохи егоїстичною.

ambitious амбітний

I don’t like arguing with people. Я не люблю сперечатися з людьми.

to argue with сперечатися з

to be close бути поруч

to care about your problems дбати про ваші проблеми

We should look for a diplomatic solution. Треба шукати дипломатичне рішення.

diplomatic дипломатичний

dishonest нечесний

easy-going невимушений

frank відвертий

I don’t get on well with my sister. Я погано ладжу зі своєю сестрою.

to get on well with щоб добре ладити з

to gossip пліткувати

I like hanging out with Ben; he’s so to easy-going.Мені подобається тусуватися з Беном; з ним так легко.

hang out with тусуватися з

to have similar hobbies мати схожі хобі

helpful корисний

If you can’t keep secrets, I won’t tell you any.Якщо ви не вмієте зберігати секрети, я вам нічого не скажу.

to keep secrets зберігати секрети

kind вид

to laugh together посміятися разом

loyal лояльний

Don’t make fun of me! Не знущайся з мене!

to make fun of висміяти

Why are you so mean to me? Чому ти такий злий до мене?

mean означає

polite ввічливий

I know I can rely on you. Я знаю, що можу покластися на тебе.

to rely on покладатися на

rude грубий



Don’t be selfish, share your cake with your sister!Не будь егоїстом, поділись своїм тортом із своєю сестрою!

selfish егоїст

to share the same values розділяти ті самі цінності

stubborn впертий

talkative балакучий

You shouldn’t tell lies. Ви не повинні брехати.

to tell lies брехати

to trust each other довіряти один одному

Allow me to introduce myself. Дозвольте відрекомендуватися.

to allow дозволяти

to be depressed перебувати в депресії

I am scared of spiders. Я боюся павуків.

to be scared of лякатися

I could never be friends with someone who bullies others.Я ніколи не міг дружити з тим, хто знущається над іншими.

to bully знущатись

engineer інженер

to feel overwhelmed відчувати себе перевантаженим

Jane’s parents got divorced when she was 9.Батьки Джейн розлучилися, коли їй було 9 років.

to get divorced розлучитися

to get on so.’s nerves діяти на нерви

I once fell into a pool and everyone laughed at me.Одного разу я впав у басейн, і всі з мене сміялися.

to laugh at so сміятися над

People sometimes lose weight when they are stressed.Люди іноді втрачають вагу під час стресу.

to lose weight втратити вагу

to put on weight набрати ваги

school results шкільні результати

secretly таємно

Marie split up with her boyfriend yesterday.Вчора Марі розлучилася зі своїм хлопцем.

to split up with a boyfriend розлучитися з хлопцем

girlfriend подруга

John struggles with physics. Джон бореться з фізикою.

to struggle боротися

to tell on so. розповідати так



to attack Атакувати

He bites his fingernails. Він гризе нігті.

to bite вкусити

blood кров

blood-related зв’язані кров’ю

He is like a brother to me. Він мені як брат.

brother брат

brotherhood братерство

My favourite Lord of the Rings character is Aragorn.Мій улюблений персонаж «Володар перснів» – Араґорн.

character характер

compassion співчуття

to fight for боротися за

to have st. in common мати спільні риси

What makes human beings different from animals?Чим люди відрізняються від тварин?

human being людина

Don’t judge a book by its cover. Не робіть висновок про книгу за обкладинкою.

to judge робити висновок

A dog is the most loyal life companion. Собака – найвірніший супутник життя.

life companion супутник життя

to obey підкорятися

mankind людство

Servants had to obey their masters. Слуги повинні були підкорятися своїм господарям.

master майстер

to mine до моєї

to pose позувати

prospector старатель

to protect захищати

race раса

My dog loves it when I scratch its belly. Моя собака любить, коли я чешу йому живіт.

to scratch подряпати

self-confident leader впевнений у собі лідер

sledge dog їздовий собака

Dudley from the Harry Potter books was a very spoilt boy.Дадлі з книг про Гаррі Поттера був дуже розпещеним хлопчиком.



to spoil псувати

tribe плем’я

true friendship справжня дружба

unconditional love безумовна любов

awesome приголомшливий

to balance балансувати

to be stressed about бути наголошеним

to become friends стати друзями

Classical music always calms me down. Класична музика мене завжди заспокоює.

to calm so. down щоб заспокоїтися

to describe описати

I’m stressed about my grades. Я напружений через свої оцінки.

grades оцінки

to improve покращити

Emilia always knows how to make me laugh.Емілія завжди знає, як мене розсмішити.

to make so. laugh щоб розсмішити

I didn’t notice anything strange. Нічого дивного я не помітив.

to notice помічати

personality особистість

You are the reason I don’t trust people. Ви є причиною того, чому я не довіряю людям.

reason причина

I could see my face reflected in his glasses.Я бачив своє обличчя в його окулярах.

to reflect відобразити

to shoot videos знімати відео

I feel silly in this dress. Я почуваюся безглуздо в цій сукні.

silly дурний

supportive підтримуюча

thanks to завдяки

architect архітектор

We are all actors on the stage of life. Ми всі актори на сцені життя.

actor актор

I applied for the job last week but I haven’t heard from them yet.Я подав заявку на роботу минулого тижня, але ще не отримав від них жодної інформації.



to apply for a job претендувати на роботу

Stan was fired two months ago. Стена звільнили два місяці тому.

to be fired бути звільненим

I don’t want to end up in a boring job. Я не хочу опинитися на нудній роботі.

boring нудно

builder будівельник

challenging виклик

dangerous небезпечний

difficult важко

to earn money щоб заробити гроші

easy легко

electrician електрик

We are looking for an experienced worker.Шукаємо досвідченого працівника.

experienced worker досвідчений працівник

factory фабрика

fire station пожежна станція

fireman пожежний

freelancer фрілансер

Are you looking for a full-time or a part-time job?Ви шукаєте роботу на повний робочий день чи на неповний робочий день?

full-time job робота на повний робочий день

Why don’t you get a job? Чому ти не влаштовуєшся на роботу?

to get a job влаштуватися на роботу

hair salon перукарня

hairdresser перукар

hospital лікарня

interesting цікавий

lab лабораторія

I want to be a lawyer like my mum. Я хочу бути юристом, як моя мама.

lawyer юрист

mechanic механік

Nurses work in a hospital. Медсестри працюють у лікарні.

nurse медсестра

office офіс

part-time job неповний робочий день



police officer офіцер поліції

The thief was brought to the police station.Зловмисника доставили до відділку поліції.

police station поліцейський відділок

popular популярний

to promote підвищувати

qualified worker кваліфікований працівник

I want to retire before I’m 60. Я хочу вийти на пенсію до 60 років.

to retire піти у відставку/на пенсію

school школа

Top scientists gathered to discuss global warming.Провідні вчені зібралися для обговорення глобального потепління.

scientist вчений

shop магазин

shop assistant продавець/продавець-консультант

surgeon хірург

teacher вчитель

theatre театр

Mary is training to be a bartender. Мері навчається на бармена.

to train to be тренуватися, щоб бути

vet ветеринар

well-paid job добре оплачувана робота

I work as a bar back but I’m training to be a bartender.Я працюю помічником у барі, але навчаюся на бармена.

bar back помічник у барі

bartender бармен

bell staff дзвоник

bus person людина, що надає перевагу їздити автобусом

cashier касир

I worked as a dishwasher in the US last summer.Минулого літа я працював посудомийником в США.

dishwasher посудомийна машина/посудомийник

food runner прогінник продуктів харчування

hostess хостес

housekeeper економка

We’re looking for an experienced kitchen helperШукаємо досвідченого кухонного помічника.

kitchen helper кухонний помічник



lifeguard рятувальник

If you have any questions, please contact our receptionist.Якщо у вас виникли запитання, будь ласка, зв’яжіться з нашим секретарем.

receptionist. секретар

room service обслуговування номерів

I work as a part-time waiter. Працюю офіціантом за сумісництвом.

waiter офіціант

Don’t forget to send the application form before the end of the month.Не забудьте надіслати заяву до кінця місяця.

application form заява

I will apply for a job in a hotel. Я подаватиму заявку на роботу в готелі.

to apply for подавати заявку

to be communicative бути комунікабельним

You need to be good with animals to become a vet.Щоб стати ветеринаром, потрібно добре поводитися з тваринами.

to be good with бути добрим із

to be responsible for відповідати за

What charity do you support? Яку благодійність ви підтримуєте?

charity благодійність

to contribute to сприяти

cover letter супровідний лист

Your CV is very impressive. Ваше резюме дуже вражає.

curriculum vitae резюме

I don’t have a lot of experience but I am a fast learner.Я не маю великого досвіду, але я швидко навчаюсь.

experience досвід

John is very nervous about his job interview tomorrow.Джон дуже нервує через завтрашню співбесіду.

job interview співбесіда

necessary необхідно

Last summer I volunteered in a refugee camp in Greece.Минулого літа я був волонтером у таборі біженців у Греції.

refugee camp табір біженців

to require вимагати

Very specific skills are required for this role.Для цієї ролі потрібні дуже специфічні навички.

skills навички

to take care of піклуватися про

to take part in брати участь у

volunteer programme волонтерська програма



attentive уважний

It’s important to step out of your comfort zone from time to time.Важливо час від часу виходити із зони комфорту.

comfort zone зона комфорту

decisive вирішальний

I got my degree in Economics but now I work as an actor.Я отримав диплом із економіки, але зараз працюю актором.

degree ступінь

demanding вимогливий

diligent старанний

to excel in відзначитися

first aid перша допомога

The whole family, including the dog, went on a holiday.На свято пішла вся родина, включно з собакою.

including у тому числі

I am very passionate about music. Я дуже захоплююся музикою.

passionate about захоплений

qualification кваліфікація

relevant відповідний

reliable надійний

responsibility відповідальність

I sprained my ankle. Я вивихнув щиколотку.

ankle щиколотки

arm рука

I lifted a heavy box and now my back hurts.Я підняв важкий ящик і тепер у мене болить спина.

back спина

What’s your blood type? Яка твоя група крові?

blood кров

bone кістка

brain мозок

chin підборіддя

ear вухо

Eye of the Tiger is a great song. «Око тигра» – чудова пісня.

eye око

elbow лікоть



face обличчя

foot стопа

finger палець

forehead лоб

I wish my hair was curly. Я б хотів, щоб моє волосся було кучерявим.

hair волосся

hand рука

head голова

Can you hear me? Ви мене чуєте?

to hear чути

Angela broke my heart. Анжела розбила мені серце.

heart серце

kidney нирки

knee коліно

We say “break a leg” to wish someone good luck.Ми кажемо «зламати ногу», щоб побажати комусь удачі.

leg нога

lungs легені

mouth рот

muscle м’язи

neck шия

nose ніс

Can you see that mountain over there? Ви бачите ту гору там?

to see бачити

shoulder плече

to smell для запаху

stomach шлунок

to taste смакувати

tooth зуб

thumb великий палець

toe палець ноги

Ouch, I bit my tongue! Ой, прикусив язика!

tongue язик

to touch торкнутися

wrist зап’ястя



awful жахливо

backache біль у спині

broken leg зламана нога

I had chickenpox when I was six. Я хворів на вітрянку, коли мені було шість років.

chickenpox вітрянка

You’ll catch a cold if you don’t wear your hat.Ти застудишся, якщо не будеш надягати капелюха.

cold холодний

cough кашель

cream крем

cut вирізати

earache біль у вусі

to feel відчувати

fever лихоманка

The flu is much worse than a cold. Грип набагато гірший за застуду.

the flu грип

I suffer from terrible headaches. Я страждаю від жахливих головних болів.

headache головний біль

My back hurts like crazy. У мене шалено болить спина.

to hurt боліти

medicine ліки

painkiller знеболювальний засіб

Put a plaster on so that it doesn’t get infected.Накладіть пластир, щоб не потрапила інфекція.

plaster пластир

Put on some sunscreen before you go to the beach.Перед походом на пляж змастіться сонцезахисним кремом.

to put on змаститись

rash висип

I ate too much and now I feel sick. Я з’їв забагато і тепер мені погано.

sick хворий

I can’t swallow well; I’ve got a sore throat. я погано ковтаю; У мене болить горло.

sore throat біль у горлі

sprain розтягнення

I’ve had a stomach ache ever since I ate that fish.У мене болить живіт відтоді, як я з’їв цю рибу.

stomach ache болить живіт



If you have a headache, take an aspirin. Якщо у вас болить голова, прийміть аспірин.

to take an aspirin прийняти аспірин

toothache зубний біль

weak слабкий

a good night’s sleep гарного сну

to avoid too much caffeine щоб уникати надмірної кількості кофеїну

to be cheerful бути веселим

My neighbour is always grumpy. Мій сусід завжди сварливий.

to be grumpy бути сварливим

You should drink a lot of water every day. Щодня слід пити багато води.

to drink a lot of water пити багато води

to drink alcohol пити алкоголь

to eat healthy food їсти здорову їжу

to eat in smaller amounts їсти в менших кількостях

to eat regularly їсти регулярно

Thomas is in a good mood. Томас у гарному настрої.

good mood гарний настрій

habit звичка

to have a good time with щоб добре провести час

friends друзі

A healthy diet is important. Важливе значення має здорове харчування.

healthy diet здорова дієта

to keep fit щоб підтримувати себе в формі

to keep social підтримувати спілкування

to keep your body щоб зберегти своє тіло

energized під напругою

to laugh a lot багато сміятися

If you have trouble falling asleep, try  listening to calm music.Якщо вам складно заснути, спробуйте слухати спокійну музику.

to listen to calm music слухати спокійну музику

to make friends заводити друзів

Joseph does no exercise at all. Джозеф узагалі не займається спортом.

no exercise без вправ

to reduce anxiety для зменшення тривожності



What are the ways to reduce stress? Які існують способи зниження стресу?

to reduce stress для зменшення стресу

Relax and take it easy. Розслабтеся та заспокойтеся

to relax відпочивати/розслаблятися/релаксувати

You shouldn’t skip breakfast, you know. Ви не повинні пропускати сніданок, знаєте.

to skip breakfast пропускати сніданок

to sleep regularly регулярно спати

The doctor prescribed antibiotics. Лікар призначив антибіотики.

antibiotics антибіотики

appointment time час призначення

Are you available on Thursday at 10 am? Ви доступні в четвер о 10 ранку?

to be available бути доступним

I can’t go to work today, I’m ill. Сьогодні я не можу вийти на роботу, я хворий.

to be ill бути хворим

to breathe in вдихати

to breathe out видихати

to come in зайти

Can you describe your symptoms? Чи можете ви описати свої симптоми?

to describe the symptoms щоб описати симптоми

Have you got your health insurance card on you?Ви маєте картку медичного страхування?

health insurance card картка медичного страхування

I need a consultation. Мені потрібна консультація.

This is…, can I talk to...? Це..., я можу поговорити з...?

Hello, I would like to make an appointment please.Привіт, я хотів би записатися на зустріч.

to make an appointment призначити зустріч

May I help you? Чи можу я допомогти?

to prescribe призначати

Are you ready to see the doctor? Ви готові відвідати лікаря?

to see the doctor відвідати лікаря

to schedule a check-up щоб запланувати огляд

Take a deep breath and count to ten. Зробіть глибокий вдих і порахуйте до десяти.

to take a deep breath зробити глибокий вдих

to take a seat сісти



to take the pills on an empty приймати таблетки натще

The pills haven’t helped me. Таблетки не допомогли мені

tonsillitis тонзиліт

Please take a seat in the waiting room. Будь ласка, сідайте в зал очікування.

waiting очікування

What seems to be the problem? Які маєте проблеми?

I lost my appetite. Я втратив апетит.

appetite апетит

I’m starving, let’s have an early lunch! Я голодний, давайте раніше пообідаємо!

to be starving бути голодним

I was diagnosed with tonsillitis. Мені поставили діагноз тонзиліт.

to diagnose діагностувати

I feel absolutely exhausted. Я відчуваю себе абсолютно виснаженим.

exhausted виснажений

herbal трав’яні

miserable нещасний

Can I get a prescription for these pills? Чи можу я отримати рецепт на ці таблетки?

prescription рецепт

recently нещодавно

You won’t recover if you don’t stay in bed.Ви не одужаєте, якщо не будете залишатися в ліжку.

to recover для відновлення

runny nose нежить

My throat hurts when I swallow. У мене болить горло, коли я ковтаю.

to swallow ковтати

to take so.’s прийняти так

temperature температура

bad teeth погані зуби

You’ve got nothing to be ashamed of. Тобі нема чого соромитися.

to be ashamed of соромитися

He’s obsessed with his looks. Він одержимий своєю зовнішністю.

to be obsessed with бути одержимим

You should be proud of your achievements.Ви повинні пишатися своїми досягненнями.



to be proud of пишатися

to drink tea пити чай

I have fish and chips every time I go to London.Кожного разу, коли я їду до Лондону, беру там рибу та чипси.

fish and chips риба та чипси

have a sense of humour мати почуття гумору

I think it’s time for us to go. Я думаю, що нам час іти.

I think (that) Я думаю (що)

I suppose Я вважаю

in my opinion на мою думку

It seems that she’s not as kind as I thought.Здається, вона не така добра, як я думав.

it seems that здається, що

punctual пунктуальний

Oh dear, look at the size of that queue! Боже, подивіться на розмір цієї черги!

to queue стояти в черзі

rainy weather дощова погода

royal family Королівська сім’я

I can’t stand snobbish people. Терпіти не можу снобів.

snobbish снобський

terrible food жахлива їжа

I never wear hats. I don’t think they suit me.Я ніколи не ношу капелюхів. Я не думаю, що вони мені підходять.

to wear hats носити капелюхи

well-mannered добре вихований

I’m crazy about Japanese anime. Я божеволію від японського аніме.

to be crazy about божеволіти

to be handy with бути під рукою

to be keen on захоплюватися

Stop complaining and do something about it.Припиніть скаржитися і зробіть щось із цим.

to complain about скаржитися

to drink beer пити пиво

Dumplings, pork and cabbage are my favourite lunch.Вареники, свинина і капуста – мій улюблений обід.

dumplings вареники

I try not to eat too much fatty food. Я намагаюся не їсти занадто багато жирної їжі.

fatty food жирна їжа



to make a trip здійснити подорож

I go mushroom picking every summer at the cottage.Кожного літа ходжу по гриби на дачу.

mushroom picking збирання грибів

musical музичний

sales продажі

Please don’t wear socks in sandals; it looks so bad.Будь ласка, не одягайте шкарпетки в сандалі; це має такий поганий вигляд.

socks in sandals шкарпетки в сандалі

It was very rude of him not to call back. Було дуже грубо з його боку не передзвонити.

rude грубий

weekend cottage котедж вихідного дня

to be allowed to do st. дозволити зробити щось

to be classified as a crime кваліфікувати як злочин

to be excited about st. бути в захваті від чогось

It’s illegal to drive under the influence. Незаконно керувати автомобілем у нетверезому стані.

to be illegal бути незаконним

to be legal бути законним

Be responsible and always fasten your seatbelt.Будьте відповідальними і завжди пристібайтеся ременем безпеки.

to be responsible бути відповідальним

to earn money щоб заробити гроші

to get an ID щоб отримати посвідчення особи

I will not back down, it’s a matter of principle.Я не відступлю, це питання принципу.

it’s a matter of це питання

Did you have a part-time job last summer?Минулого літа у вас була робота на неповний робочий день?

to have a part-time job мати неповний робочий день

to have sex займатися сексом/кохатися

to open a bank account відкрити рахунок у банку

Hurray, I passed my driving test! Ура, я склав іспит з керування автомобілем!

to pass a driving test скласти іспит з керування автомобілем

to reach the age of досягти віку

to add st. додати щось

Why can’t you just admit you were wrong.Чому ви не можете просто визнати, що ви помилялися.

to admit st. визнати щось



ambitious амбітний

to be convinced переконатися

I hate being on a diet. Я ненавиджу сидіти на дієті.

to be on a diet бути на дієті

to be self-confident бути впевненим у собі

Tea is served along with cake. До торта подають чай.

to be served обслуговуватись

biscuit бісквіт

bitter гіркий

I’m not going to comment on that. Я не збираюся це коментувати.

to comment on st. коментувати щось

to cool (st.) down охолоджувати (ст.).

What are the current rules for opening your own bank account?Які зараз правила відкриття власного банківського рахунку?

current поточний

custom користувацький

Add a dash of milk to your tea. Додайте в чай ​​трохи молока.

dash of milk дрібка молока

to deliver a joke передати жарт

I saw you do it, don’t deny it! Я бачив, як ти це зробив, не заперечуй!

to deny st. відмовити у чомусь

Dry humour is my favourite. Сухий гумор мій улюблений.

dry humour сухий гумор

to dunk biscuits in вмочувати печиво в

light meal легка їжа

noble people шляхетні люди

to pour tea / milk наливати чай/молоко

to present st. презентувати щось.

Freshly baked scones with jam and cream are yummy.Свіжоспечені булочки з варенням і кремом – смачні.

scone булочка

I prefer sour drinks to sweet ones. Я віддаю перевагу більше кислим напоям, ніж солодким.

sour кислий

to step on so.’s foot наступати на ногу комусь

sweet pastry солодке тісто

taste смак



Alice in Wonderland attended a tea party. Аліса в країні чудес відвідала чаювання.

tea party чайна вечірка

tea sandwich бутерброд із чаєм

You never know with Mark, he can be very unpredictable.З Марком ніколи нічого не знаєш, він може бути дуже непередбачуваним.

unpredictable непередбачуваний

xenophobic ксенофобський

achievement досягнення

air force авіація

We should learn from our ancestors. Ми повинні вчитися у наших пращурів.

ancestor пращур

Many British politicians attended Eton College.Багато британських політиків відвідували Ітонський коледж.

to attend відвідувати

cadet курсант

college коледж

down-to-earth приземлений 

The Duchess of York accepted our invitation.Герцогиня Йоркська прийняла наше запрошення.

duchess герцогиня

duke герцог

My mum graduated from Charles University.Моя мама закінчила Карлів університет.

to graduate from закінчити

horse-riding верхова їзда

including у тому числі

kindergarten дитячий садок

Lady леді

He became a lieutenant several years after graduating from the military academy.Через кілька років після закінчення військової академії став лейтенантом.

lieutenant лейтенант

military academy військова академія

nickname прізвисько

private tutor репетитор

Queen Elizabeth first spoke to the British public when she was fourteen.Королева Єлизавета вперше виступила перед британською публікою, коли їй було чотирнадцять.

public публіка

to skydive стрибати з парашутом

to rescue рятувати



Let’s hope that World War II was the last global conflict.Сподіватимемося, що Друга світова війна стала останнім глобальним конфліктом.

World War II Друга світова війна


